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Goedkeuring verslag van de vorige vergadering. 

 

Agendapunt schepen Bergé: 

Goedkeuring reglement vakantiewerking stad Tienen 

Aanpassingen aan het reglement in het kader van aanvullend aanbod naar doelgroep 7 tot 12-jarigen.  

Enkele aanpassingen: 

• Opvang tot 17u i.p.v. 17u30. Hier leek praktisch geen noodzaak toe te zijn. 

• PIT-werking uit reglement gehaald. Deze activiteiten verschuiven naar partners als Arktos en 

OverKOP 

• Het retributiereglement werd geïntegreerd i.p.v. afzonderlijk reglement  

• Kosteloos annuleren versoepelt tot 10 dagen voor de activiteit. 

• Reserveren is per dag mogelijk ipv per week. 

• Kost = 15 euro per dag per kind. 

 

Raadslid Defau: Wat is het aanbod voor kinderen jonger dan 7 jaar en ouder dan 12 jaar? 

Schepen Bergé: Kinderen jonger dan 7 jaar kunnen terecht de vakantieopvang via FERM. Kinderen ouder 

dan 12 jaar bij OverKop en Arktos (elk met afzonderlijke subsidiering 50 000 en 30 000 euro)  We merken 

dat de jongeren zich hier meer bij thuis voelen.  

Raadslid Defau: Hoe vertaalt dit in het takkenpakket werknemers? Er wordt hier te veel afgeschaft en 

uitbesteed. 

Raadslid Vandereyken: Sluit zich aan bij de stelling van raadslid Defau. Komt de vraag voor deze 

aanpassing uit de dienst zelf? 

Raadslid Tombeur: Arktos en Overkop zijn meer gespecialiseerd naar de noden van de kinderen in deze 

doelgroep. 

 

 

Update werking schepen Tombeur 
Toelichting TON 

10 februari startte TON, het Tiens onderwijs netwerk. Dit netwerk biedt ondersteuning aan het onderwijs bv. 

Op vlak van drugspreventie, toneelvoorstellingen, verkeersveiligheid, … Deze projecten liepen al maar zaten 

https://tienen-enotulen.schaubroeck.be/ebestuur-mobile/


versplinterd over verschillende diensten. Het doel is gericht op maximale ontwikkelingskansen door 

synergiën te zoeken tussen de stad, het onderwijs en andere welzijnspartners. 

 

 

 

 
 



 

 

 
 



 

 

 

 
 

 



 

 

 
 

Raadslid Bart Thomas: Veel werkgroepen zijn geen goed principe als er weinig acties uit voorkomen. Wat 

met brooddozen actie?  

Schepen Tombeur: We gaan voor actie met een duurzaam karakter en met voldoende draagvlak. Een 

project dat steunt op slechts enkele vrijwilligers is er een groot risico dat het (onbedoeld) stil valt. 

Raadslid Defau: Je hebt mensen (vrijwilligers) nodig én budget. Geen budget geen resultaat.  

 

 

Varia 
Raadslid Thomas: Er gaan geruchten over een reorganisatie voor de sociale diensten, klopt dit?  

Schepen Tombeur: We willen aan de slag met een nieuwe structuur binnen sociale diensten. Sinds oktober 

loopt er een interne denkoefening omtrent betere organisatie, efficiëntere, crisisbestendigere aanpak,… 

Deze visie wordt binnenkort afgetoetst met het college en nadien op de werkvloer kenbaar gemaakt. Er zal 

ook een toelichting op deze commissie volgen.  

Raadslid Vandereyken: Aan schepen Bergé: Hoe staat de schepen van vrije tijd ten opzichten van het 

nieuwe terrassenbeleid en de impact naar vrije tijdsbeleving en evenementen?  

Schepen Bergé: Dit dossier valt niet de bevoegdheid van deze commissie. Het is niet duidelijk welke 



elementen storend zouden kunnen zijn voor evenementen of activiteiten. 

 

 

 

Vergadering werd gesloten om 19u53. 


